
Aan de Gemeente raad en het College van Burgemeester en Wethouders  

Gemeente Nieuwegein 

 

Nieuwegein, 17 maart 2024.    

 

Geacht college, geachte raadsleden, 

 

Met enige verbazing en verontrusting hebben wij kennisgenomen van uw voornemen om in 

Park Oudegein Centraal een evenemententerrein in te richten met een capaciteit die geschikt 

moet zijn voor groepen tot 5000 personen. 

 

Onze zorgen betreffen de volgende punten: 

1. De gevolgde procedure om tot de voorkeur ’s locatie te komen en de participatie van 

omwonenden daarin 

2. De onderbouwing van de noodzaak voor dit terrein 

3. De beoordeling van de overlast voor milieu, dieren en omwonenden van de gekozen 

voorkeurslocatie 

 

De basis voor dit evenemententerrein zou voortkomen uit de stellingname, dat er voor 

iedereen wat leuks te doen moet zijn in de stad (..) en dan met name de jongeren.  

Het voornemen voor dit evenemententerrein schijnt al veel langer te bestaan.  

Wij begrijpen, dat kennelijk daartoe besloten was nadat een enquête (“stads brede” 

vragenlijst) in de gemeente daartoe aanleiding had gegeven. De uitkomst van de enquête zou 

zijn, dat er in onze gemeente kennelijk behoefte bestaat aan een dergelijke faciliteit.  

 

Om te beginnen vragen wij ons af in hoeverre deze enquête als representatief kan worden 

beschouwd. Dit geldt voor zowel de selectie van de geënquêteerden als de inhoud van de 

vragenlijst.  

 

Wij werden als bewoners van Park Oudegein slechts enkele dagen, voordat daartoe een  

“inloopbijeenkomst” was gepland, op de hoogte gebracht. Van vele inwoners van 

Nieuwegein, die wij daarnaar vroegen, had niemand kennis genomen van het bestaan van 

deze vragenlijst.  

 

Wanneer wij vervolgens vaststellen, dat er gevraagd werd hoe men het vindt als er een 

evenemententerrein in Nieuwegein komt, kunnen wij niet anders concluderen dan dat deze 

vraag niet correct is. Deze had bijvoorbeeld ook kunnen luiden: hoe vindt u het als er een 

evenemententerrein in of naast uw woonwijk komt? Deze zou een volstrekt andere respons 

hebben opgeleverd. Ter adstructie daarvan mogen wij wijzen op een onderzoek in de 

aangrenzende wijk Doorslag, alwaar slecht 16% deze (laatste) vraag positief beantwoordde. 

 

Er worden overigens al lange tijd geregeld evenementen georganiseerd in de stad maar nu 

lijkt dit gebracht te worden als een nieuw fenomeen.  

 

We kunnen begrijpen dat er wellicht een toegenomen behoefte is aan evenementen, echter het 

feit dat Park Oudegein als meest geschikte locatie naar voren zou zijn gekomen uit de 

onderzoeken (o.a. bureau Tauw) is onvoldoende gemotiveerd aangezien een heel aantal 

locaties (waaronder de huidige locatie “de Middengaarde”) niet zijn meegenomen in de 

afweging.  

 



Naast onze verbazing over deze procedurele aspecten willen wij hierbij ook onze 

verontrusting over de keuze voor de locatie tot uitdrukking brengen. 

 

Zo is ons niet duidelijk hoe het toch al aanzienlijke aantal van 5000 bezoekers niet 

overschreden zal gaan worden. Welk type evenementen heeft men hiermee voor ogen? Komt 

dit type evenementen tegemoet aan het oorspronkelijk idee om iets meer te doen voor de 

jongeren? Ons inziens zal dit soort aantallen voor een evenement  vaak niet voldoende zijn 

om rendabel te zijn; dus voor welke organisator gaat dit werken?  

We begrijpen ook niet hoe de gemeente de zorg voor parkeren en veiligheid met dit aantal 

bezoekers gaat waarborgen als de handhaving hiervan een verantwoordelijkheid van de 

organisator van het evenement gaat zijn. Is gekeken naar de vervoersbewegingen door het 

park heen naar een evenemententerrein? 

Daarnaast is er nú al krapte voor de sportclubs als het om parkeren gaat. Groen opofferen voor 

parkeergelegenheid voor auto’s maar ook (elektrische) fietsen, bromfietsen en scooters lijkt 

een onvermijdelijke stap, wanneer het evenemententerrein straks een “succes” zou gaan 

worden. 

 

In een tijd, waarin de items “groen” en leefbaarheid een hoge prioriteit genieten, zouden deze 

met de komst van een dergelijk evenemententerrein fors geweld worden aangedaan. In een 

uniek deel van onze gemeente wordt natuur opgeofferd om plaats te maken voor een faciliteit, 

waarvan de omvang en ecologische gevolgen nog niet duidelijk zijn dan wel niet voldoende 

zijn afgebakend. Te denken valt aan het stiltegebied met haar eigen flora en fauna.  

 

Wij denken voorts aan de geluidsoverlast en nachtelijke onrust. Berichten over soortgelijke 

evenementen elders in het land stemmen ons zeker niet gerust. De horecavergunningen en 

uitbreidingen voor de gebouwen van de sportclubs en het natuurkwartier alsmede de twee 

nieuwe  padel-banen vragen al genoeg van de rust en de natuur in het park. 

 

Bij een dergelijk ingrijpend gemeentelijk beleid is het naar onze mening noodzakelijk om 

voldoende draagvlak onder de Nieuwegeinse bevolking. i.c. in de aangrenzende wijken te 

verkrijgen.  

 

Door de korte tijd die ons daartoe is gegeven in dezen (zoals hierboven aangegeven,) kan daar 

onzes inziens geen sprake van zijn. 

 

Wij zijn thans bezig ons te oriënteren en deskundigen te raadplegen. Om die reden verzoeken 

wij u de besluitvorming omtrent bovenstaande uit te stellen, opdat wij voldoende gelegenheid 

krijgen om ons ter zake te verdiepen en professioneel te kunnen laten ondersteunen in deze 

problematiek, waarvan de aard en afgrensbaarheid – ook in het kader van de recentelijk nog 

aangepaste omgevingswet - nog onvoldoende helderheid bieden. 

 

Graag vernemen wij uw reactie op bovenstaande. 

 

w.g. 
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Gedeputeerde Staten  

Utrecht 

 


